

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE ----- MINISTERE DES MINES ET DE L'ENERGIE -----	REPUBLIQUE DE GUINEE ----- Travail – Justice – Solidarité -----
ARRETE A/2009/ 3466 / PRG/ SGG/MMEH METTANT EN PLACE UNE COMMISSION TECHNIQUE D'EXAMEN DE L'ETUDE DE FAISABILITE ET DE NEGOCIATION D'UNE CONVENTION MINERE AVEC LA SOCIETE BSGR	

LE MINISTRE DES MINES ET DE L'ENERGIE

-  Vu Le Communiqué n° 001/CNDD du 23 Décembre 2008, portant prise effective du pouvoir par le Conseil National pour la Démocratie et le Développement ;
- Vu La Loi L/95/036/CTRN portant Code Minier de la République de Guinée ;
- Vu L'Ordonnance n° 006/PRG/CNDD du 29 Décembre 2008, portant création d'un poste de Premier Ministre, Chef du Gouvernement ;
- Vu L'Ordonnance n°007/PRG/CNDD du 29 Décembre 2008, portant attributions du Premier Ministre, Chef du Gouvernement ;
- Vu L'Ordonnance n° 008/PRG/CNDD du 29 Décembre 2008, portant nomination du Premier Ministre, Chef du Gouvernement ;
- Vu Le Décret D/2009/001/SGG/PRG/CNDD du 14 Janvier 2009, portant nomination des Membres du Gouvernement ;
- Vu les nécessités de service ;

ARRETE

Article 1^{er} : Il est créé, sous l'autorité du Ministre des Mines et de l'Energie, une commission technique chargée d'examiner l'étude de faisabilité présentée par la Société BSGR et d'élaborer une convention minière entre la République de Guinée et ladite société.

Article 2 : La Commission est composée comme suit :

Président : Dr Aboubacar Koly KOUROUMA, Secrétaire Général du Ministère des Mines et de l'Energie ;

Vice-président : Maître Momo SAKHO, 1^{er} Conseiller à la Présidence Chargé des Ressources Naturelles et du Développement Durable

Rapporteurs :

- M. Cécé NORAMOU, Conseiller Ministre des Mines et de l'Energie ;
- El Hadj Mohamed Aly THIAM, Conseiller Chargé de mission du Ministre de la Justice ;

Membres :

- M. Bouna SYLLA, Conseiller Juridique et Fiscal ;
- M. Tidjane YANSANÉ, Conseiller Chargé des Infrastructures

- ;
- M. Saadou NIMAGA, Conseiller Juridique du Ministre des Mines et de l'Energie ;
- Dr Alkaly Yamoussa BANGOURA, Conseiller Technique du Ministre des Mines et de l'Energie ;
- M. Ibrahima Kalil TOURÉ, Conseiller Economique et Fiscal du Ministre des Mines et de l'Energie ;
- M. Ibrahima Kalil SOUMAH, Directeur Général du CPDM/Ministère des Mines et de l'Energie ;
- M. Sada Baïla LY, Directeur Général de la Société Nationale des Infrastructures Minières ;
- M. Ibrahima Sory SANGARÉ, Conseiller du Président de la République au Ministère à la Présidence Chargé de l'Economie et des Finances ;
- Madame Louise Juliette DARCHICOURT, Conseiller Juridique du Ministre à la Présidence Chargé de l'Economie et des Finances ;
- M. Mamadou Saliou DIALLO, Conseiller Juridique du Ministre de l'Environnement et du Développement Durable ;
- M. Jean Pierre CONDÉ, Conseiller Juridique du Ministre du Plan ;
- Dr Younoussa KOÏTA, Directeur National des Transports Terrestres ;
- M. Halabi Ahmed SALIM, Conseiller Juridique du Ministre des Transports ;
- M. Cécé LOUA, Conseiller du Ministre de l'Administration du Territoire et des Affaires Politiques ;
- M. Roger Patrick Millimono, Conseiller Principal du Gouverneur de la Banque Centrale,
- M. N'fa FOFANA, Directeur des Mines et de l'Energie à l'ACGP.

Article 3 : Les dépenses sont imputables au Budget du Ministère des Mines et de l'Energie.

Article 4 : Le présent arrêté qui prend effet à compter de la date de sa signature sera enregistré et publié au Journal Officiel de la République,



Mahmoud THIAM

01 DEC. 2009

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC ----- MINISTRY OF MINES AND ENERGY -----	REPUBLIC OF GUINEA ----- Work – Justice – Solidarity -----
DECREE A/2009/3466/PRG/SGG/MMEH ESTABLISHING A COMMISSION FOR THE TECHNICAL EXAMINATION OF FEASIBILITY STUDIES AND NEGOTIATION OF A MINING AGREEMENT WITH THE COMPANY BSGR	

THE MINISTER OF MINES AND ENERGY

- Considering Communiqué No. 001/CNDD dated 23 December 2008, pertaining to the effective taking of power by the National Council for Democracy and Development;
- Considering Law L/95/036/CTRN, pertaining to the Mining Code of the Republic of Guinea;
- Considering Order No. 006/PRG/CNDD dated 29th December 2008, pertaining to creation of the position of Prime Minister, the Head of Government;
- Considering Order No. 007/PRG/CNDD dated 29th December 2008, pertaining to the powers of the Prime Minister, the Head of the Government;
- Considering Ordinance No. 008/PRG/CNDD dated 29th December 2008, pertaining to the nomination of the Prime Minister, the Head of the Government;
- Considering Decree D/2009/001/SGG/PRG/CNN dated 14th January 2009, pertaining to the nomination of the Members of Government;

Considering the requirements of service;

DECREE

Article 1: A commission charged with examining the feasibility study prepared by the company BSGR and preparing a mining agreement between the Republic of Guinea and said society has been created under the authority of the Minister of Mines and Energy.

Article 2: The Commission is composed as follows:

President: Dr. Aboubacar Koly Kourouma, General Secretary of the Ministry of Mines and Energy;

Vice-President: Maitre Momo Skaho, Senior Advisor to the Presidency, responsible for Natural Resources and Sustainable Development

Rapporteurs:

- Mr. Cécé Noramou, Advisor to the Minister of Mines and Energy;
- El Hadj Mohamed Aly Thiam, Advisor Representative of the Minister of Justice

Members:

- Mr. Bouna Sylla, Legal and Fiscal Advisor;
- Mr. Tidjane Yansané, Advisor for Infrastructures;

- Mr. Saadou Nimaga, Legal Advisor for the Minister of Mines and Energy;
- Mr. Alkaly Yamoussa Bangoura, Technical Advisor for the Minister of Mines and Energy;
- Mr. Ibrahima Kalia Touré, Economic and Fiscal Advisor of the Minister of Mines and Energy;
- Mr. Ibrahima Kalil Souman, Executive Director of the CPDM/Ministry of Mines and Energy;
- Mr. Sada Baïla Ly, Executive Director of the National Company of Mining Infrastructures;
- Mr. Ibrahima Sory Sangaré, Advisor to the President of the Republic to the Ministry of the Presidency for the Economy and Finances;
- Mrs. Louise Juliette Darchicourt, Legal Advisor for the Ministry of the Presidency for the Economy and Finances;
- Mr. Mamadou Saliou Daillo, Legal Advisor to the Minister of the Environment and Sustainable Development;
- Mr. Jean Pierre Condé, Legal Advisor for the Planning Minister;
- Dr. Younaussa Koïta, National Director of Land Transport;
- Mr. Halabi Ahmed Salim, Legal Advisor for the Ministry of Transport
- Mr. Cécé Loua, Advisor for the Minister of Territorial Administration and Political Affairs;
- Mr. Roger Patrick Millimono, Main Adviser for the Governor of the Central Bank;
- Mr. N'fa Fofana, Director of Mines and Energy at the ACGP.

Article 3: Expenses are attributable to the Budget of the Ministry of Mines and Energy.

Article 4: This Decree, which takes effect on the date of its signature, will be registered and published in the Official Journal of the Republic.

[Stamp – Ministry of Mines and Energy - The Minister]

1st December 2009

[signature]

Mahmoud Thiam